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SA.0012.5.6.2020 

 

Protokół nr 6/20 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego 

w dniu 25 sierpnia 2020 r. w Urzędzie Gminy Goleszów przy ul. 1 Maja 5  

 

Posiedzenie prowadził Przewodniczący Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania 

Przestrzennego Edward Tomica. Przewodniczący otworzył posiedzenie o godz. 1500 i po 

powitaniu członków Komisji oraz gości oświadczył, iż w posiedzeniu uczestniczą wszyscy 

członkowie Komisji, co pozwala na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki nr 1 i nr 2 do protokołu. 

Obrady odbyły się zgodnie z przekazanym wraz z zawiadomieniem porządkiem obrad, który 

przedstawia się następująco: 

 

1. Informacja dotycząca protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

2. Informacja na temat prac nad miejscowymi planami zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Goleszów. 

3. Opiniowanie projektów uchwał. 

4. Sprawy bieżące. 

 

Ad.1. Informacja dotycząca protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji. 

Przewodniczący Komisji Edward Tomica poinformował, że protokół nr 5/20 z posiedzenia 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego, które odbyło się w dniu 

28 lipca 2020 r. został przekazany członkom Komisji drogą elektroniczną, oraz udostępniony 

w Biurze Rady i w BIP. Nie wpłynęły uwagi do protokołu. Przewodniczący Komisji uznał 

protokół za przyjęty. 

 

Ad.2. Informacja na temat prac nad miejscowymi planami zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Goleszów. 

Radni otrzymali informację na temat prac nad miejscowymi planami zagospodarowania 

przestrzennego Gminy Goleszów - załącznik nr 3. 

Informację omówiła Wójt Gminy Sylwia Cieślar. 

Brak uwag do przedstawionej informacji. 

 

Ad.3 Opiniowanie projektów uchwał. 

1) Projekt uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego wsi 

Bażanowice – część A (projekt nr SA.0006.72.2020) 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar, Specjalista ds. planowania przestrzennego i budownictwa Artur 

Grzelec oraz projektant z Biura Rozwoju Miasta Katowice Sp. z o.o. Andrzej Adamczyk 

przedstawili projekt miejscowego planu. 

Wobec braku uwag, Przewodniczący Komisji Edward Tomica poddał pod głosowanie wydanie 

pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 
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2) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Bażanowice - część C (projekt nr SA.0006.73.2020) 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar przedstawiła projekt uchwały. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji Edward Tomica poddał pod głosowanie wydanie 

pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 5 radnych.  

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

3) Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego wsi Godziszów (projekt nr SA.0006.74.2020) 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar przedstawiła projekt uchwały.  

Brak uwag do projektu uchwały. 

Przewodniczący Komisji Edward Tomica poddał pod głosowanie wydanie pozytywnej opinii 

do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

4) Projekt uchwały w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów instalacji 

naziemnego zbiornika retencyjnego na wody opadowe z dachu na nieruchomościach 

zabudowanych budynkami zlokalizowanymi na terenie Gminy Goleszów (projekt 

nr SA.0006.75.2020) 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar poinformowała o konieczności uchylenia podjętej w lipcu uchwały 

w sprawie udzielenia dotacji celowej na dofinansowanie kosztów instalacji naziemnego 

zbiornika retencyjnego na wody opadowe z dachu na nieruchomościach zabudowanych 

budynkami zlokalizowanymi na terenie Gminy Goleszów, ponieważ projekt uchwały powinien 

być skonsultowany z Prezesem Urzędu Ochrony Konkurencji i Konsumentów oraz Ministrem 

Rolnictwa i Rozwoju Wsi. Wójt Gminy przekazała, że uzyskano pozytywne uzgodnienia ww. 

urzędów. 

Następnie Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony Środowiska Grzegorz 

Faruzel poinformował o wprowadzonych zmianach w przedłożonym projekcie uchwały 

w stosunku do treści podjętej w lipcu uchwały w tej sprawie. 

Wobec braku uwag Przewodniczący Komisji Edward Tomica poddał pod głosowanie wydanie 

pozytywnej opinii do projektu uchwały. W głosowaniu brało udział 5 radnych. 

Projekt uchwały został jednogłośnie pozytywnie zaopiniowany. 

 

Ad.4. Sprawy bieżące. 

Przewodniczący Komisji Edward Tomica zapytał o stan prawny odcinka drogi 

w Kozakowicach w kontekście remontu ul. Białej. 

Wójt Gminy Sylwia Cieślar odpowiedziała, że jest to własność Skarbu Państwa i osoby 

fizycznej, w związku z tym Gmina nie może wykonać remontu tego odcinka z pozyskanych 

środków zewnętrznych – z Funduszu Sołeckiego i Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych. 

Montaż finansowy pozwala na wykonanie remontu tych dróg, które są własnością Gminy. 

Radny Krzysztof Pońc zapytał o możliwość ograniczenia tonażu na drodze powiatowej 

przebiegającej przez Kisielów. Radny przekazał, że na zebraniu wiejskim mieszkańcy zwrócili 

uwagę na kwestię bezpieczeństwa pieszych, zwłaszcza dzieci, w związku z ruchem tirów na tej 

drodze. 
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Wójt Gminy poinformowała, że problem dotyczy wszystkich sołectw, ponieważ przy żadnej 

z dróg powiatowych na terenie gminy (za wyjątkiem Goleszowa) nie ma chodników.  

Kolejno Wójt Gminy Sylwia Cieślar przekazała informacje na temat wprowadzenia 

dodatkowych patroli Policji na terenie Gminy, począwszy od miesiąca września, w związku 

z przedłożonymi na sesję projektami uchwał w tej sprawie.   

Radny Karol Macura zapytał się o dopłaty dla rolników na utylizację odpadów z folii 

rolniczych. 

Informacji na ten temat udzielił Kierownik Referatu Planowania Przestrzennego i Ochrony 

Środowiska Grzegorz Faruzel. Kierownik poinformował o problemie finansowym w związku 

z informacją Ministerstwa Rolnictwa i Rozwoju Wsi dotyczącą wykorzystanego krajowego 

limitu kwoty pomocy de minimis w rolnictwie. Przekazał również, że jeżeli ministerstwo nie 

uruchomi środków w tym roku, to dopłaty zostaną przełożone na kolejny rok. 

Wójt Gminy zachęciła do składania wniosków, ponieważ liczy się kolejność zgłoszeń. Rolnicy, 

którzy chcą skorzystać z dopłat na usuwanie odpadów z folii rolniczych, będą musieli podpisać 

stosowną umowę z Gminą Goleszów. 

W tematyce bieżącej omówione zostały również kwestie przygotowania i organizacji pracy 

w szkołach w związku z rozpoczynającym się nowym rokiem szkolnym oraz prowadzenia 

ewentualnej nauki zdalnej. 

 

Wobec wyczerpania porządku obrad, Przewodniczący Edward Tomica zamknął posiedzenie 

Komisji Rolnictwa, Ochrony Środowiska i Planowania Przestrzennego. 

 

 

 

  

 

PRZEWODNICZĄCY 

Komisji Rolnictwa, Ochrony 

Środowiska 

i Planowania Przestrzennego 

 

Edward Tomica 

 

 
Protokół sporządziła: 

Aneta Sikora  

Inspektor ds. obsługi Rady Gminy  

 


